
 

  
 Oslo kommune 
 Utdanningsetaten 

 Morellbakken skole 
  

 

 

Referat Driftsstyret 01.03.22 kl. 16.30/17.00, kantina 

                                                                                                 

Til  Kirsti Manum-Fystro  - foreldrerepresentant 

Mette Meinert                  - foreldrerepresentant 

Ivo Tømmerås Normann - elevrepresentant 

Kaisa Leskinen  - lærerrepresentant 

Kirsten Rogg      -politisk oppnevnt SV 

Jam Aaoen   - politisk oppnevnt Ap 

  

Forfall            Anders Mamen  - politisk oppnevnt, H (vara kunne ikke stille) 

Teodor Nyenget Haugen  - elevrepresentant 

 

 

Referat 

 

Kl. 16.30 

Sak 8/22 Driftsstyreopplæring for nye representanter 

  https://vimeo.com/664809600/6e3a6d9a45  

 

Kirsti, Mette, Ivo, Kirsten og Jam deltok på driftsstyreopplæringen. Rektor 

gikk igjennom presentasjonen utarbeidet av UDA.  

 

Alle: kl. 17.00 

 

Sak 9/22 Innkalling godkjent 

Sak 13/22 gikk ut på grunn av sykdom. Driftsstyret var enige om at rektor 

setter opp et Teamsmøte (jf. disp. til Teamsmøte under pandemien) tirsdag 

08.03.22 for å gå gjennom saken innen fristen for innlevering onsdag 09.03.22.  

 

Sak 10/22 Referat/protokoll fra 18.01.22 godkjent  

   

 

Sak 11/22 Orienteringssaker 

Rektor orienterte kort om skolen opplever større grad av normalitet etter 

åpningen av samfunnet igjen. I starten medførte det et større smitteutbrudd og 

fravær blant ansatte. For å kompensere for faglig etterslep for elever med høyt 

fravær under pandemien, har skolen satt inn individuelle tiltak og kollektive i 

form av ettermiddagskurs. 8. trinn: matematikk, 9 trinn: matematikk og kunst 

og håndverk, 10. trinn: matematikk og norsk sidemål. Kursene er frivillig, og 

elevene melder seg på gjennom invitasjon per skolemelding.  

 

Sak 12/22       Strategisk plan vedtatt 

Forarbeid sendt ut med innkallingen: Presentasjon av "Budsjett og 

strategiarbeid ved skolene" fra Thomas Bang avdelingsdirektør for seksjon for 

virksomhetsstyring i Utdanningsetaten   

https://vimeo.com/664809321/c50a3e79ff 

 

https://vimeo.com/664809600/6e3a6d9a45
https://vimeo.com/664809321/c50a3e79ff
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Rektor gikk gjennom strategisk plan for 2022. Driftsstyret hadde innspill til 

deler av tiltaket vedr. organisering rundt samundervisning/tolærer. Det er bedre 

å se om dette er mulig å organisere etter at skolen har sett på og satt av nok 

ressurser til oppfølging av elever med vedtak etter oppl. § 5.1 

(spesialundervisning) og 2.8 (særskilt norskopplæring). Punktet trekkes derfor 

ut. Strategisk plan ble vedtatt. 

 

Sak 13/22       Regnskapsresultat utsatt 

Herunder fullstendighetserklæring, årsregnskapsrapport og disponering av mer-

/mindreforbruk ble utsatt til Teamsmøte 08.03.22 (se sak 9/22) 

 

 

 

Kirsti Manum-Fyrstro    Camilla Fines Aronsen 

       

Leder       Rektor 

 

 

 


